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Application Form for Exhibitors
参展商申请表
Section One

第一部分

Company information (The information will be printed in the lintel board, exhibition catalogue and promotional materials. Please use the regular script character.)

公司信息（以下内容将被刊登在展位眉板，展会会刊及展前宣传资料上，请以正楷认真填写）

Company name     ____________ ___   _ ____公司名称_______                      
Address          ____________ ___   _ _____地    址__   ______                                       

Nationality                                 所属国别                             

Registered Trademark                        注册商标                              

E-mail                                    电子邮箱                              

Website                                   公司主页                              

General Manager                     Tel                   Mobile                 

企业负责人（总经理）                电话                  手机                 

Contact Person ___________ ___Tel ____   _____Fax ____   _____Mobile ____      _____

联系人                电话               传真               手机               

Company’s Type   □Trading Company, Import & Export Company   

□Agency, Distributor       □Others                        
参展企业性质     □贸易公司、进出口公司    □代理、经销    □其他               
Section Two
第二部分

Company profile in English and Chinese (both within 80 words) and photos of the products (10 pieces) will be needed for the online advertisement. Products’ introduction in English and Chinese (both within 20 words) and one photo of the product will be needed for the fair catalogue. Fax to +86-579-85415077 or email to louj@chinafairs.org
参展企业中英文简介（简介不超过80个字）、10张产品图片，用于在线进口商品展广告；产品中英文简介（20字以内）、1张产品图片，用于会刊广告，分别以电脑打印稿传真至+86-579-85415077或电子版发至邮箱louj@chinafairs.org

Section Three

第三部分

Main Product’s Name                          （Chinese）                       

主要展品名称（英文）___________________ ___  （中文）_______         _____     

Exhibition Type

□1.Imported household commodities      □2.Imported crafts and gifts

□3.Imported food and agricultural products

□4.Imported health care products and beauty care products

□5.Imported garments and accessories     □6.Others                         

参展展品类别

□1.进口家居用品     □2.进口工艺品、礼品     □3.进口食品、农产品

□4.进口保健品、美容护理产品    □5.进口服饰及配件    □6.其他                 
Section Four

第四部分

Booth Application

Booth Type    □Standard Booth（9㎡）        Booth(s)    □Raw Space        ㎡

Corner Booth  □Yes   □No

展位选择

申请展位类型    □标准展位（9平方米/个）        个     □光地特装        平方米

是否选择双开    □是  □否

Section Five

第五部分

Company’s confirmation to participate the 2nd Yiwu Imported Commodities Fair 

本公司确认参加第二届义乌进口商品展（2013年4月20日至22日）

Legal Person (Signature, Company stamp):              Date (DD/MM/YY):              
法人代表（签名、盖章）：                         申请日期：     年     月     日
Notes:

1. The enterprise has to offer some related documents when applies for the booth: the copy of business license, trademark certificate, and brand certificate (special industries should also offer health license, products quality inspection report and etc.)

2. This form must be filled with completed, clear and true information. All publicity will be based on the form. If the handwriting is not clear, it will be in valid. The enterprise is responsible for legal question or information problem.

3. Please mark “√” in the corresponding “□”.

备注：

1、报名参展企业需提交相关资料：营业执照复印件、相关商标证书、品牌证书等，特殊行业须提供卫生许可证、产品质量检验报告等相关特殊行业许可证。

2、此表必须完整清晰、真实准确地填写，所有展会的宣传将以此为准，如遇字迹不清，视为无效。涉及版权、商标等资料失实或法律问题由企业自行负责。

3、请在对应“□”内打“√”。
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